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   Genootschap Flevo 
    Jaarverslag 2021 
 
 
 

 
 
Algemeen 
 
Corona 
 
In 2020 werden we verrast door het nieuwe virus dat Corona heet. Het daarop volgende jaar stond in 
het teken van nog agressievere varianten daarvan. Ook de kersverse secretaris belandde in het 
ziekenhuis met Corona. En  dit jaar vielen de plannen die het bestuur voor dit verenigingsjaar op de 
rol had staan – een symposium, een algemene ledenvergadering en een excursie–weer in het water. 
Uiteindelijk is nog een aantal digitale activiteiten georganiseerd. 
 
Leden 
 
Penningmeester Jan Helder telde op 1 januari 2021 241 leden. Het ledenbestand blijft structureel 
heel licht afnemen. Er is door de genoemde omstandigheden afgezien van actieve ledenwerving. 
 
Ledenactiviteiten 
 
Algemene Ledenvergadering 
 
De Algemene Ledenvergadering kon dit jaar opnieuw niet binnen de daarvoor in de statuten 
vastgelegde termijn en op de gebruikelijke wijze plaatsvinden. De geplande ALV in het voorjaar werd 
naar het najaar verplaatst en vervolgens naar het einde van het jaar. Helaas kon ook deze niet 
plaatsvinden. Met een beroep op artikel 15 lid 2 van de statuten besloot het bestuur de vergadering 
te verplaatsen naar eind januari 2022 en deze - noodgedwongen - opnieuw digitaal te organiseren.  
 
Live Stream  
 
Voor de digitale lezing van Leen Verbeek in december 2020 schreven velen zich als belangstellende 
in. De besturen van de VUvereniging en Genootschap Flevo vonden dit aanleiding opnieuw een 
dergelijk event te organiseren. Op 11 juni 2021 werd een live streaming georganiseerd met het 
onderwerp: CHINA is HOT. Inleider was Dr. Peter Peverelli, universitair docent, verbonden aan de 
School of Business and Economics en het Cross Cultural Human Rights Centre van de VU. Peter 
Peverelli is zeer vertrouwd met dit machtige land, woonde en studeerde er en doet nu onder meer 
onderzoek naar het Chinese ondernemerschap. Peters inleiding was gericht op het wegnemen van 
misverstanden en zicht te geven op het perspectief van China in de wereldeconomie. Als co-referent 
was Jan-Nico Appelman, gedeputeerde ruimtelijk-economisch beleid van de Provincie Flevoland, 
bereid gevonden. Mede door de mogelijkheid voor het publiek te chatten met vragen werd het een 
levendige discussie. Andries Greiner verzorgde het voorzitterschap. De belangstelling was groot, 
maar uiteindelijk namen  circa 35 leden van het Genootschap hieraan deel.  
 
Eene quaestie van noodzakelijkheid. Het Zuiderzeeproject 
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Naar aanleiding van het eeuwfeest van de Zuiderzeewet heeft voormalig secretaris André Geurts een 
aantal columns geschreven. Deze zijn eind 2020 in boekvorm onder de titel Eene quaestie van 
noodzakelijkheid verschenen. Het boekje is als eindejaarsgeschenk aan de leden aangeboden, wat tot 
vele waarderende reacties leidde. Medio 2021 is de titel door NBD Biblion op aanschafinformatie 
aangeboden aan de openbare bibliotheken en van een recensie voorzien.            “In een twaalftal 
columns wordt de historie en de ontwikkeling van de planvorming van het Zuiderzeeproject, de 
bestuurlijke besluitvorming, de bouw van de Afsluitdijk en de polders, en de inrichting hiervan 
weergegeven. Het boek is voorzien van vele foto's, kaarten en tekeningen in zwart-wit en kleur. 
Achter in het boek zijn een leeswijzer en een verantwoording van de illustraties aanwezig. De columns 
werden eerder in 2018 gepubliceerd op de website van Genootschap Flevo t.g.v. 100 jaar 
Zuiderzeewet en het tachtigjarig jubileum van het Genootschap en zijn voor deze uitgave tekstueel en 
qua vormgeving aangepast. Voor belangstellenden voor de geschiedenis van de Flevopolders”. 
Rond de 200 exemplaren van de oplage zijn beschikbaar gesteld voor relaties van de vereniging en 
voor de verkoop aan belangstellenden. In de loop van 2021 zijn enkele tientallen boekjes verkocht. 
 
Cornelis Lelylezing 
 
De leden van het Genootschap Flevo krijgen doorgaans een uitnodiging voor de jaarlijkse Cornelis 
Lelylezing. Maar ook hier gooide het Coronavirus roet in het eten. Net als in 2020 vond  in 2021 geen 
lezing plaats. De Stichting Kennistransfercentrum Flevoland (SKF), die deze lezing jaarlijks 
organiseert, vroeg medio 2021 om een gesprek over de (bestuurlijke en organisatorische) toekomst 
van de lezing en de mogelijke rol van Genootschap Flevo daarin. SKF gaf in dat gesprek aan niet 
langer in staat te zijn om op voldoende kwaliteitsniveau de lezingen te kunnen organiseren. SKF ziet 
in het Genootschap Flevo de meest verwante organisatie en heeft ons bestuur gevraagd de Cornelis 
Lelylezing over te nemen, inclusief de financiële middelen. Het bestuur heeft hierop welwillend 
gereageerd. Eind 2021 is de basis gelegd voor een overeenkomst tot overdracht. Naar verwachting 
zal begin 2022 een en ander tot afronding komen. Veronica van der Goot is voorzitter van SKF en 
bestuurslid van het Genootschap. Binnen het bestuur is een groepje gevormd waaraan zij deelneemt 
en dat de voorbereiding van de Lelylezingen op zich neemt. De andere leden zijn Riet Rijs en Dick van 
Hemmen. 
 
In contact blijven 
 
Over 2021 hebben de leden totaal vier Nieuwsbrieven ontvangen. De leden kregen digitaal in mei, 
oktober, november en december een update over geplande activiteiten en andere 
wetenswaardigheden. Er is nog slechts één lid dat de Nieuwsbrieven  per post ontvangt. Op deze 
wijze probeerde het bestuur, vooral toen duidelijk werd dat veel geplande activiteiten geen 
doorgang konden vinden, regelmatig in contact te blijven met alle leden.  
 
Website 
 
De huidige site is kwetsbaar en verouderd. Secretaris Rob van der Schans heeft een Programma van 
wensen aan het bestuur voorgelegd. Op basis daarvan is hij gemachtigd om nadere voorstellen uit te 
werken. Samen met penningmeester Jan Helder is hij in contact gekomen met John Bedet van Bedet-
Ict die zowel de opmaak, navigatie en hosting voor zijn rekening kan nemen tegen zeer aanvaardbare 
tarieven. Het bestuur heeft met de opdrachtverlening aan dit bedrijf ingestemd. Eind 2021 heeft de 
migratie van de hosting en domeinnamen van SoHosted naar Bedet-Ict plaats gevonden. Er is voor 
gekozen om primair de opmaak en migratie aandacht te geven. Het volgend verenigingsjaar wordt 
benut om de teksten te actualiseren, navigatie te verbeteren en diverse functionaliteiten in werking 
te zetten. Een paar beoogde verbeterpunten op een rij: 

• De site wordt beperkt interactief; 
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• De navigatieknoppen op de huidige site behoeven geen uitbreiding. Wel een andere opmaak, 
logischer indeling en andere “achterkant”; 

• De Homepage zal een rustige en overzichtelijke opmaak krijgen (kracht van de eenvoud) 
ondersteund met wisselende foto’s van een object, landschap etc. in Flevoland; 

• De informatie over het Genootschap zelf wordt achter een navigatieknop geplaatst. Naast 
het welkom heten kan dan ruimte worden ingebouwd voor een actueel bericht; 

• De opmaak achter de schermen is in WordPress. Hiermee zal het bestuur zelfstandig de site 
kunnen beheren, bewerken of kunnen aanvullen; 

• De leden van het Dagelijks Bestuur krijgen een “eigen” email-account gekoppeld aan de 
functie. Bijvoorbeeld: secretaris@genootschapflevo.nl Ingeval van opvolging of archivering 
binnen functies hoeft dan niet iedere keer een ander email-account te worden 
gecommuniceerd. Daarmee komt een einde aan de ongewenste verwevenheid met privé-
accounts. 

 
Bestuur 
 
In het verslagjaar namen de bestuursleden Bert Gijsberts en Marika Gauthier (tevens 
plaatsvervangend voorzitter) afscheid van het bestuur, respectievelijk na drie en na twee termijnen. 
Het afscheid zou formeel en informeel bekrachtigd worden respectievelijk tijdens en na de ALV van 
december. Omdat deze niet doorging zal op een later tijdstip worden stilgestaan bij hun grote 
verdiensten. Binnen het bestuur is Dick van Hemmen gevraagd de positie van plaatsvervangend 
voorzitter op zich te nemen.  
Het bestuur vergaderde in 2021 twee maal; op 26 maart en op 22 oktober 2021. 
 
Voorzitter, plaatsvervangend voorzitter, secretaris en penningmeester hadden als ‘Dagelijks Bestuur’ 
enkele malen informeel overleg 
 
Het bestuur bestond op 31 december uit: 
- A.L. Greiner (voorzitter); 
- ir. D.H.A. van Hemmen (plaatsvervangend voorzitter); 
- R.E. van der Schans (secretaris) 
- J.C. Helder (penningmeester); 
- J. Becker; 
- mw. ing. V.M. van der Goot; 
- W.H.A. Klink; 
- mw. drs. M.J.H. Rijs. 
 
Dankwoord 
 
Het bestuur waardeert zeer dat de leden in deze moeilijke tijd het Genootschap blijven steunen en 
begrip tonen voor het feit dat evenementen geen doorgang konden vinden. Gelijktijdig blijkt dat de 
“alternatieve’ activiteiten worden gewaardeerd. Kortom: het Genootschap gaat 2022 positief in. 
 
 
 
R.E. van der Schans, secretaris 
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